
I SPOTKANIE Z CYKLU DZIELNICOWYCH FORÓW MIESZKAŃCÓW – 

ZĄBKOWICE – spotkania projektowe 

Data:  20.09.2017 r. 

Miejsce: Dom Kultury Ząbkowice 

Godzina: 17:00 

Spotkanie nr: 1 

Prowadzący: Sylwia Szałwińska 

Liczba uczestników: 8 

Liczba zgłoszonych pomysłów: 19 

Link do mapy pomysłów: 

https://www.google.pl/maps/@50.3703128,19.2634662,15z/data=!4m2!6m1!1s1Sfjuvv4Hl

Qx65CPj8gw87hA4ATI?authuser=1 

Raport z mapowania:                                                

https://twojadabrowa.pl/dzielnice/dzielnica/46/zabkowice.html  

 

Co ustalono: 

W spotkaniu prócz animatora brali udział architekt z Fundacji Napraw Sobie Miasto z 

Katowic.  

Omówiono projekty wybrane przez mieszkańców do realizacji w ramach DBP.  

Jako pierwszy został omówiony projekt pn. Relaks i zabawa w Domu Kultury dla seniora i 

juniora. Pomysł ten zakładał stworzenia miejsca do grillowania i spotkań oraz prowadzenie 

zajęć dla seniorów i juniorów w Domu Kultury Ząbkowice. Wydział Gospodarki Komunalnej 

Urzędu Miasta wycenił tą inwestycję proponując dwa warianty jej realizacji. Pierwszy z nich 

na kwotę 40 000,00 zł zakładał: 

● Projekt zagospodarowania terenu 

● Altanę ogrodową o wymiarach 5 m x 6 m z grillem stacjonarnym 

● Dwa ławostoły piknikowe 

Drugi wariant na kwotę 85 000,00 zł zakładał: 

● Wykonanie projektu zagospodarowania terenu 

● Wykonanie altany ogrodowej o wymiarach 5 m x 6 m z grillem stacjonarnym 

● Wykonanie utwardzonej nawierzchni z kostki brukowej pod altaną oraz grillem 

● Dostawę i montaż 3 ławostołów piknikowych 

● Dostawę i montaż 6 ławek parkowych i 2 koszy na odpady. 

Mieszkańcy wybrali do realizacji wariant pierwszy. 



Następnie mieszkańcy przeszli do omawiania kolejnego pomysłu jakim jest rewitalizacja 

Amfiteatru Ząbkowickiego. W tym celu obecni na spotkaniu architekci przedstawili 

mieszkańcom projekt architektoniczny Amfiteatru Ząbkowickiego przygotowany kilka lat 

temu przez miasto. Projekt ten był podstawą do rozmowy na temat Amfiteatru. Mieszkańcy 

stwierdzili, że projekt im się bardzo podoba. Część z mieszkańców uczestnicząca w spotkaniu 

brała również udział przy konsultowaniu przedstawionego projektu architektonicznego.  

Przy omawianiu projektu rewitalizacji Amfiteatru mieszkańcy zwracali uwagę na to, że: 

● Przedstawiony projekt jest zbyt rozbudowany i można go troszkę „uszczuplić” 

● Zdaniem mieszkańców w pierwszej kolejności należy skupić się na ożywieniu całego 

parku wokół Amfiteatru, aby stał się on miejscem spotkań mieszkańców dzielnicy. 

Dlatego ich zdaniem należy uporządkować teren, zadbać o bezpieczeństwo 

(chociażby poprzez naprawę bądź nową instalację oświetlenia), stworzyć miejsce 

rekreacyjno-wypoczynkowe dla mieszkańców. W pierwszej kolejności chodzi 

mieszkańcom o położenie chodników oraz wybudowanie placu zabaw dla dzieci. 

Mieszkańcy chcą, aby park był miejscem spacerów i spotkań.  

● Mieszkańcy prosili również, aby przy tworzeniu wytycznych architektonicznych 

pamiętać o bliskiej odległości parku od ruchliwej drogi.  

● W celu ożywienia terenu, mieszkańcy wpadli na pomysł, aby być może zainstalować 

na okres zimy sztuczne lodowisko.  

Ustalono, że w przedmiocie rewitalizacji Amfiteatru architekci przygotują wytyczne 

architektoniczne, proponując do realizacji jeden z fragmentów przedstawionego projektu 

architektonicznego z odpowiednim jego zmodyfikowaniem według zaleceń przekazanych 

przez mieszkańców.  

Omówiono też kolejny z projektów dotyczący rewitalizacji parku tysiąclecia i doposażenia 

placu zabaw. Według wstępnej oceny Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu Miejskiego 

nie jest możliwa rewitalizacja samego parku, natomiast możliwe jest doposażenie 

znajdującego się tam placu zabaw. Urząd zastrzegł jednak, że najbardziej zasadne byłoby 

usunięcie wszystkich znajdujących się tam urządzeń zabawowych i zamontowanie nowych. 

Mieszkańcy uznali, że nie rezygnują z tego pomysłu i także chcą go realizować. Dlatego 

uczestniczący w spotkaniu architekcie zostali zobligowani do przedstawienia propozycji 

urządzeń jakie mogły się znaleźć na tym placu zabaw.  

Na tym spotkanie zakończono. 

 

 

Animator kieruje pytanie do Urzędu: 

Brak pytań do urzędu. 


